



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Matériel and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
Procurement Hub – Fredericton / Centre d'approvisionnement – bureau de Fredericton
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop
Fredericton (N-B) E3C 2M6

30001735

19 May/ mai, 2022

**Subject/ Object: REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION
#30001735 – Acquisition of Oceanographic In Situ Data of
Scientifically Controlled Quality / Acquisition de données
océanographiques in situ de qualité scientifiquement contrôlée**

ADDENDUM #2 / ADDENDA N° 2

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum (#2) is hereby issued.

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 2 est émis.

Questions and Answers / Questions et réponses:

Question 1: Is it possible to indicate the prices in Euros in the financial part of our proposal instead of Canadian dollars?

Answer 1: No. The bids will be evaluated in Canadian dollars, in accordance with the Pricing Schedule, Basis of Payment section, and section 4.2.3 of the Technical Evaluation to ensure consistency.

Question 1 : Est-il possible d'indiquer les prix en Euros dans la partie financière de notre proposition au lieu de dollars canadiens ?

Réponse 1 : Non. Les soumissions seront évaluées en dollars canadiens, conformément au Barème de prix, à la section Base de paiement et à la section 4.2.3 de l'évaluation technique pour assurer l'uniformité.